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Az eseményre polgármesterek, illetve a megyei intézmények vezetői voltak hivatalosak, őket B
orboly Csaba
köszöntője után a megyei tanács, valamint a hozzá tartozó intézmények igazgatói tájékoztatták
röviden évi tevékenységükről.

  

A megyei tanács elnöke előzetes értékelőjében kiemelte, hogy a vidékfejlesztésre lehívott
európai uniós pénz Hargita megyében az elmúlt két és fél évben messze az országos átlag
fölött volt: míg romániai szinten egy főre 25 euró jutott, addig Hargita megyében 100 euró.

  

"Mindez azt jelenti, hogy a szakhivatalok, polgármesteri hivatalok nagyon jól végezték
munkájukat. Ez a siker közös" – jelentette ki Borboly Csaba.

  

A tanácselnök szerint a betonozás, aszfaltozás mellett szükség van a gazdák és a turizmusban
érdekelt vállalkozók összefogására, aminek érdekében sokat dolgozik Hargita Megye Tanácsa.
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  "Tevékenységünk nemcsak tűzoltást, hanem fejlődést, jövőképet kell jelentsen" – mondtaBorboly.  Az igazgatók beszámolói után a BDO Románia pénzügyi felmérését mutatták be, amelyösszehasonlította Hargita megye költségvetését más megyéével. Végül a megyei tanács kétalelnöke, Petres Sándor és Sófalvi László,majd Birtalan Józsefmegyemenedzser szólalt fel, ezt követően pedig az egybegyűltek pezsgővel koccintottak.  A kiértékelő rendezvénnyel párhuzamosan, a meghívott elöljárók, igazgatók feleségeit a megyeitanács karitatív akcióra hívta. A mintegy ötven asszony nagyrészt édességet, gyümölcsöt,társasjátékot, könyvet hozott magával a megyeházára, ahol becsomagolták, majd Csíksomlyóra mentek,ahol a Csató ,és Zsurzscsaládi otthonokban nevelkedő gyerekeknek adták át ajándékukat.
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